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Plats och tid Bolmen kl. 08:30-10:45 
  
Beslutande ledamöter Ronny Löfquist (S) (ordförande), Stina Isaksson (SD) (2:e vice ordförande), 

Tommy Edenholm (KV), Krister Mattsson (S), Anna Roos (C) (1:e vice 
ordförande) 

  
Ej tjänstgörande ersättare  
  
Övriga närvarande Emma Gröndahl  (kommunchef) 

Kristina Carlo (tf ekonomichef) 
Jenny Hagesjö (biträdande kommunchef/kanslichef) 
Linda Backsten (kommunsekreterare) 

  
Utses att justera Stina Isaksson (SD) 
  
Justeringens plats och tid  
  
Protokollet omfattar §124 
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§124 

Svar på återremiss - Motion angående Träbyggnadsstrategi  
(2019 KS0119) 

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fattar följande beslut: 
  
Kommunfullmäktige beslutar att återremissen är besvarad samt att motionen avslås. 
  

Beskrivning av ärendet 
Den 12 februari 2019 inkom en motion från Martina Philip Carlsson (C) och Håkan 
Bengtsson (C). I motionen föreslås följande 

 att en träbyggnadsstrategi för ökat byggande i trä tas fram för kommunens 
verksamheter.  

  
Samhällsbyggnadsnämnden fick i uppdrag att lämna förslag på svar på motionen. Nämnden 
svarade att samhällsbyggnadsnämnden inte ansvarar för byggnation till kommunens 
verksamheter och därför har svårt för att föreslå vare sig bifall eller avslag på motionen. 
  
Kommunfullmäktige beslutade den 2 maj 2023, KF § 42, att återremittera ärendet till 
kommunstyrelsen för att ta fram kostnader för - Framtagandet av strategin - Anpassningar för 
byggnation. 
  
Ekonomisk konsekvens av beslutet  
Framtagande av träbyggnadsstrategi innebära arbetstid om cirka 30 timmar för en person, 
vilket innebär 10 500 kr. Därtill bör eventuellt ytterligare kompetenser från exempelvis 
samhällsbyggnadsförvaltningen och Hyltebostäder involveras. Arbetstid för dessa är svår att 
uppskatta samt omfattningen av utredningsåtgärderna. 
  
Vad det gäller kostnader för anpassningar av byggnation är materialkostnaderna ofta dyrare 
vid valet av trä. Däremot kan det vara så att byggtiden kan kortas ned vilket innebär en lägre 
kostnad. Medans underhållskostnaden vad det gäller trä kan vara mer omfattande. Men att 
säga något generellt gällande kostnader för anpassningar av byggnation är svårt. Det är helt 
beroende av vad som avses byggas och vad priset för trä är vid den aktuella tidpunkten. 
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Handlingar i ärendet 
 §91 KSAU Svar på återremiss - Motion angående träbyggnadsstrategi 
 Tjänsteskrivelse - Återremiss motion träbyggnadsstrategi 
 §42 KF Svar på motion - Träbyggnadsstrategi 
 §44 KS Svar på motion angående Träbyggnadsstrategi 
 §35 KSAU Svar på motion angående Träbyggnadsstrategi 
 §169 KS Svar på motion angående Träbyggnadsstrategi 
 §187 KSAU Motion angående Träbyggnadsstrategi 
 §52 SBN Motion angående Träbyggnadsstrategi 
 §53 KSAU Motion angående Träbyggnadsstrategi, på remiss 
 §10 KF Inkomna motioner 2019-02-14 
 Motion angående Träbyggnadsstrategi 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fattar följande beslut: 
  
Kommunfullmäktige beslutar att återremissen är besvarad.  
  
 

Yrkande 
Ronny Löfquist (S) yrkar att återremissen anses besvarad och yrkar avslag på motionen. 
  
Stina Isaksson (SD) och Anna Roos (C) yrkar att att återremissen anses besvarad och yrkar 
bifall till motionen. 
  

Beslutsgång 
Ordförande ställer Ronny Löfquists yrkande mot Stina Isaksson och Anna Roos yrkande. 
Ordförande finner att arbetsutskottet beslutar enligt Ronny Löfquists yrkande. 
  

Reservation 
Stina Isaksson (SD) och Anna Roos (C) reserverar sig till förmån för sitt yrkande. 
  
 

Paragrafen är justerad 
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